

## **Referat formøte FAU - 26.08.2024**

### **Teams kl 1200 -1230**

#### **Tilstede:**

Ole Marius Worren (rektor) og Hege Wingaard (FAU-leder).

### **Informasjonssaker fra skolen:**

#### **Synkende elevtall:**

509 elever i år - 70 på første trinn.

514 i fjor

524 i 2022.

Skolen er godt fornøyd med oppstarten og innrulling av første trinnselevne. Arbeidet med skolekatalogen er i gang, og samtykkeerklæring er blitt forenklet i vigilo. Det kjøres foreldremøter for alle trinn i løpet av august og september.

#### **Økonomi ved skolen:**

Skolen går mot et styrt underskydd på 4mill. Det handler om at de skal kunne drive lovlig og trygt for elevene. Dette har skolen synliggjort, og har fått aksept for ressursbruken. Skolen har kun økonomi til å gjennomføre kjerneoppgaver, og det er ikke noe rom for nye investeringer.

Skolen har fått øremerkede midler til trykte skolebøker. Tilskuddet skal brukes på å kjøpe inn bøker i samfunnsfag.

Bergen kommune strammer inn på bruken av kulturbillett. Tidligere fikk skolen ofte dekket bussbillett dersom de skulle på en utflukt til byen eller lignende. Her er regelverket strammet inn, og nå må skolen i større grad dekke dette selv.

#### **Helseverngodkjenning av skolebygget:**

Som et ledd i helseverngodkjenningen av skolen viser det seg at skolen muligens har for lite areal/person. I utarbeidelsen av elevkapasiteten på skolen, er det ikke tatt høyde for de ansatte, og at det beregnes større areal /voksen enn det gjør per/barn.

## Regnbueflagget:

Foreldregruppen etterspør regnbueflagget og skolens arbeid inn mot mangfold, likeverd og respekt. Søreide skole har elever med likekjønnede foreldre, og helt sikkert barn som er, eller kommer til å finne ut at de er skeive. FAU ønsker at skolen skal heise regnbueflagget, og at saken løftes opp i både elevrådet, arbeidsmiljøgruppen, samt drøfte det med de tillitsvalgte.

### Svar fra skolen:

Skolen føler press på å henge opp flagget for å vise at skolen er inkluderende. Skolen hevder å være inkluderende uavhengig av om de har flagg eller ikke. Er det av hensyn til omgivelsene eller er det av hensyn til skolen flagget skal heises? Skolen er ikke avvisende til å heise flagget, men de vil være trygg på at det er riktig. Det er en del andre markeringer de heller ikke velger å flagge som samenes dag, FN dagen etc. Dette er dager som likevel blir markert på skolen.

Referent: Hege Wingaard

## Referat fra FAU møte 19. sept 2024

Sted: Allmenningen kl 1830-2000.

## Opprop:

Navn	Kontaktgruppe/Trinn	Gruppe	Tilstede
Thea Kalland	Gul Therese	Trafikk/Buss	X
Tine Berger	Grønn Birgitte	Trafikk	X
Anne Tengs Leirvåg	Orange Hege	SFO	X
Liv Kristine Garlid Sellevoid	Blå Kristiane	SFO/TV aksjonen	X
Brit Helene Furuset Gravdal	<b>2.trinn Blå</b>	Trafikk	X
Thomas Bøe Svendsen	Orange	SFO	

Jan Roger Klakegg	Grønn	Trafikk	
Celine Hammersland	Gul	Trafikk	
Randi Maria Skjelde	<b>3.Trinn Orange/May Linn</b>	Natteravn	
Birgitte Eikemo	Blå/Håkon	17.mai	
Linn Rossevold	Orange/May Linn	17.mai	
Joar Vevle		Skolebygg/17.mai	
Tine Berger	<b>4.Trinn 2A/KG Sigrid/BLÅ</b>	Barnevakten	X
Christine Holgersen	2B/KG Tonje	Søke midler/barnevakten	X
Siv M. Nyhammer Natås		Uteskole Fløyen?	
Elisabeth Hegg Lund		Uteskolen Fløyen?	X
Ketil Djurhuus	<b>5.Trinn KG/Camilla/ GUL</b>	17.mai	X
Jan Roger Klakegg	GRØNN	17.mai	
Susanne Flåt Sandven	Blå	17.mai	
Elisabeth S. Bruksjord	BLÅ	17.mai	X
	<b>6.Trinn 4A( RØD(Kjersti F)</b>	Julemarked	
Kjersti Kvetangen	(BLÅ/Håkon)	Julemarked	X
May Elin Jacobsen?	/GUL/Therese/Yvonne	Julemarked	
Helene Minde	(BLÅ/Håkon)	Kasserer	X
Marian W.Skjellanger	<b>7.Trinn /KG Are</b>	Skidag	X
Hege Wingaard	/KG Tina	Leder	X
Silvi Linn F. Kleiven	KG/Inhebjørg	Nestleder/oppdatere vite	X
Camilla N. Berntsen	KG/Tina	Skidag	X
Iselin s. Guldbrandsøy	/KG Are	Natteravn	

## Vi bruker møtet til å fordele oppgaver/ansvar:

### Trafikkgruppen:

Kick off refleksaksjon 1.nov.2023 Trygg trafikk og politiet stilte på skolen. Politiet spilte fotball på plassen med barna. God dekning med reflekser. Elevrådet syntes denne dagen var stor stas!

## **Trafikkgruppen organiserer foreldre til vakter for refleksaksjon i regi av FAU i januar - 25?**

Elevrådet tar seg av tellingene i november, SFO teller barna som kommer tidlig på skolen. Det ble gitt ut pizza som premie etter desember. FAU spanderer for et trinn. Vi bør lage en oversikt over hvem som vinner de ulike årene siden det bare er stikkprøver vi tar av elevene. Sørge for at alle trinn vinner:)

**FAU inviterte Camilla Holsen jan/feb -24 for å planlegge neste refleksaksjon - premie. Vi ser at det er mye mer kostbar å skulle tilby en kjekk aktivitet til et helt trinn, vs pizza. Da blir det pizza i 2024 også.**

Bekymringsmelding til skolen -des-2023. Overgangsfeltet inn til skolen, fra fylkesvei 556, trengs å males opp på ny. Dette har rektor sjekket opp i og ansvaret ligger ikke hos skolen, men kommunen. Meldt inn aug-24 om at det er nødvendig med ny maling. Venter på avklaring.

Det gjaldt salting av fortau fra hovedvei (ved Låsesenteret) og opp mot skolen ved trappen. På venstre side på vei opp hvor de fleste barna går til og fra skolen har det vært svært glatt disse dagene, mens på høyre side virker det om om det er saltet. Det har også vært klink is på stikkveien som går ned mot busstoppet. Mulig det er bedre nå som det har vært litt mildere, men forrige uke var det farlig. Hvem har ansvaret for brøyting/salting her? Det burde ihvertfall vært prioritert, siden det er hovedtraseen til mange elever.

Skolen har fått tilbakemelding (mai/juni 2023) som gjelder sykling til og fra skolen. Elevene er ikke hensynsfulle trafikanter. Kunne skolen tatt en rolle her? Kan trafikkgruppen ha en rolle? Kan foreldre ha en sykkeldag? Vårpuss av sykkel? Få hjelmen på plass? Hvordan være gode trafikanter? Iverksette 6-7.trinn. Motivere til hensynsfull sykling?

Skolen har besøk av sykkelkiddsa hvert år. Sykkelprøve gjennomføres for 4.trinn. For 5-6 år siden ble det presisert at det er foreldres ansvar hvordan

barna kommer seg til og fra skolen. Skolen kan kun komme med anbefalinger, men foreldre bestemmer dette. Skolen anbefaler at barna sykler fra 4.trinn.

Det er kommet inn en bekymringsmelding på Grimstadkrysset igjen (Jan- 23). Det blir ikke gjort noen med dette krysset siden det skal flyttes/utbedres på sikt. Kommunen er enig i at det er et farlig kryss, og foreslår en alternativ skolevei gjennom HELE Søreide. Det er en lang og kronglete rute som ikke egner seg spesielt for en 6 åring. Trafikkgruppen sender søknad til fylkeskommunen om utbedring. Minste ønske er at det kommer opp varselskilt om at dette er en skolevei.

Det er blitt rettet bekymring rundt trafikkbildet på Søreide ettersom det er så mye utbygging ift fartsgrense opp mot skolen på Ytrebygdsvegen og ift den kommende ungdomsskole. I sommer - 22 hørte trafikkgruppen med fylkeskommunen og de hadde gjort en del fartsmålinger på veien. Det var ingenting som tydet på at det var høy fart, de holdt rundt 40-45km/t. De vil gjøre en ny vurdering senere med tanke på at det er stor utbygging i området.

#### **Trafikkgruppens medlemmer 23/24**

Reidun B. Enoksen: [Rreidun.berger@gmail.com](mailto:Rreidun.berger@gmail.com)

Linn Rossevold: [linnrossevold@gmail.com](mailto:linnrossevold@gmail.com)

Mariann Ozols: [mariannozols@yahoo.cm](mailto:mariannozols@yahoo.cm)

Jan Roger Klakegg [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

#### **Trafikkgruppens medlemmer 24/25**

Thea Kalland [thea.kalland@hotmail.com](mailto:thea.kalland@hotmail.com)

Tina Berger [tina.utne.berger@gmail.com](mailto:tina.utne.berger@gmail.com)

Brit Helene Furuset Gravdal [brigra@gmail.com](mailto:brigra@gmail.com)

Jan Roger Klakegg [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

Celine Hammersland [cecilieham@gmail.com](mailto:cecilieham@gmail.com)

### **Skolebygggruppen:**

Som et ledd i helseverngodkjenningen av skolen viser det seg at skolen muligens har for lite areal/person (sept-24). I utarbeidelsen av elevkapasiteten på skolen, er det ikke tatt høyde for de ansatte, og at det beregnes større areal /voksen enn det gjør per/barn.

Skolen ønsker å endre på lokalene. Lærerne skal få komme med forslag til hvordan de ønsker lokalene kan endres til fordel for et bedre læringsmiljø. Dette er en prosess som vil ta lang tid.

Det har kommet inn et tips ( sept -23) til foreldreutvalget om at det er lov å komme med innspill til hva Utdanningsdirektoratet skal undersøke i sine elevundersøkelser. Det hadde vært interessant om foreldrene til barna på en av Bergens største baseskole kom med noen forslag til spørsmål angående bruk av læringsarealer, og hvordan vi føler at denne typen skole fungerer.

Når etat for skole ser på utforming av nye skoler, kan de i liten grad bruke undersøkelsen ettersom de i størst grad spør om trivsel. Vi foreldre kan komme med innspill. Skolen er dimensjonert for 60 elever per trinn, men snittet ligger mellom 80-90 elever.

### **Gruppens medlemmer:**

Joar Vevle: [joarvevle@gmail.com](mailto:joarvevle@gmail.com)

### **Natteravngruppen:**

Kick off i starten august -23. Skranevatnet, Rådalslien, Ytrebygda stilte med rektor og/eller avdelingsleder. Viktig at natteravnene blir fremsnakket blant foreldre på 6.-7.trinn. Søreide har godt rykte på seg for å delta på ravingen. Prøv å holde statistikken oppe. Hvis det er lite folk som møter går det ut over de områdene som er lengst unna, deriblant Søreide. Grunnfilosofien er at

man går en kveld på vegne av ditt barn, og alle de andre kveldene er det noen andre som passer på ditt barn.

Dette er hyggelig å være med på. Ungdommene har stor tillit til natteravnene. Uten forpliktelser, skal bare hjelpe.

En del barn/ungdommer henger i den nye gapahuken i Akasia barnehagen Søreide. Barnehagen oppfordrer barn/foreldre til å bruke barnehagen på ettermiddag kveld for å hindre at det blir en samlingsplass/ hærverk etc.

Foreldre oppfordres også til å ta turen bak skolen på ettermiddager/kvelder da en del ungdommer oppholder seg der og gjør hærverk.

Ny representant må velges fra 5.trinn som skal sitte i natteravngruppen på 6.trinn høsten 2024. Frist innen 15.mai. Cecilie Thorsø ønsker informasjon. **Dette blir Randi Maria Skjelde fra høsten 2024.**

#### **Gruppens medlemmer 23/24:**

Kari Lise Rydland Sandvik: [klr@equinor.com](mailto:klr@equinor.com)

Cecilie Thorsø: [Cecilie.thorso@tide.no](mailto:Cecilie.thorso@tide.no)

Iselin S.Gulbrandsøy: [iselin\\_ilb@hotmail.com](mailto:iselin_ilb@hotmail.com)

#### **Gruppens medlemmer 24/25:**

Iselin S.Gulbrandsøy: [iselin\\_ilb@hotmail.com](mailto:iselin_ilb@hotmail.com)

Randi Marie Skjelde: [Randi@skjelde.no](mailto:Randi@skjelde.no)

## **Kultur og aktivitet:**

Hjelper til under julemarkedet 28.nov.

De som var med å arrangere julemarked 2022 har laget en erfaringsrapport slik at det blir litt lettere for de som skal arrangere i 2023.

Er det noen kommende skoleturneringer skolen/enkelte trinn kunne deltatt på?

Planlegge opp mot halloween i oktober - 23. Besluttet å ikke gjennomføre felles feiring for hele skolen etter erfaringer fra skolediscoen hvor det hadde blitt kaos i trafikken rundt skolen. Da hadde de også delt opp elevene i to grupper med de minste først og lagt inn en time overlapping før de eldste kom. Selv da ble det kaos i trafikken med mye køer både til og fra skolen.

Ser for oss at ungene er ivrig etter å gå på jakt etter godteri, også blir de stående i kø eller kommer seint i gang ect. Tenker at her presser vi inn en disco på en kveld alle har en agenda fra før, lager vi bare mer stress? 514 barn skal vi også ha kontroll på, og ser for meg at de minste barna er avhengig av å ha med seg foreldre når de er ute med tanke på mørke og at det er skumle effekter rundt om kring. Hvis foreldre er ute og kjører bil med ungene eller står i gymsalen, er det heller ingen hjemme når ungene ringer på.

6.trinn er i gang med uteskole -23 på Fløyen. Veldig god tilbakemelding fra lærer/elever. FAU dekker fløybanen tur/retur totalt 5000 for hele trinnet. Skulle vi heller gitt tilbudet til 5.trinn siden 6.trinn skal på leirskole? Forslag til 2024 er at 5. og 6.trinn får tilbudet. 2025- 5.trinn dersom aldersgruppen passer.



(Sept -24) blir skolens tilgang på kulturbussbillett begrenset. I år må FAU belage seg på å legge ut for bussbillett for barna i tillegg til billett til fløybanen. Priser innhentet (Sept-24)

Fløybanen t/r elev: 60kr Lærer: 110kr

Buss t/r elev: 33kr Lærer: 84kr

**Søkt midler Fana Sparebank til skidag. Vi får 15 000 des- 23.** Vi kan søke opp til 2 ganger i året. Avslag fra Equinor og Olav Thons legat.

Forslag til 2024 skidag er at vi ikke leier buss, men at vi bruker toget og at foreldre evt hjelper til med at elevene møter opp på togstasjonen.

Skoledisko ble arrangert 23.jan-24. Se egen rapport fb. FAU-interngruppen.

**Gruppens medlemmer 23/24:**

Hege Wingaard: [hege.wingaard@gmail.com](mailto:hege.wingaard@gmail.com)

Silvi Linn F. Kleiven: [silvi\\_linn@hotmail.com](mailto:silvi_linn@hotmail.com)

Camilla N. Berentsen: [caberntsen@gmail.com](mailto:caberntsen@gmail.com)

Ketil Djurhuus [ketild@gmail.com](mailto:ketild@gmail.com)

Jan Roger Klakegg [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

Mariann W. Skjellanger: [marianskjellanger@hotmail.com](mailto:marianskjellanger@hotmail.com)

Ane Line Lunde: [aneline.lunde@gmail.com](mailto:aneline.lunde@gmail.com)

## **Gruppens medlemmer 2024/2025**

Tine Berger: [tine.utne.berger@gmail.com](mailto:tine.utne.berger@gmail.com)

Christine Holgersen: [bodenmuller@gmail.com](mailto:bodenmuller@gmail.com)

Siv . Nyhammer Natås: [Siv.nyhammer@gmail.com](mailto:Siv.nyhammer@gmail.com)

Elisabeth Hegg Lund: [e\\_heggelund@hotmail.com](mailto:e_heggelund@hotmail.com)

Kjersti Kvetangen: [kjersti.kvetangen@hotmail.com](mailto:kjersti.kvetangen@hotmail.com)

Ingrid Frønsdal: [ifroensdal@yahoo.no](mailto:ifroensdal@yahoo.no)

Marian W. Skjellanger: [marianskjelanger@hotmail.com](mailto:marianskjelanger@hotmail.com)

Camilla N.Berntsen: [caberntsen@gmail.com](mailto:caberntsen@gmail.com)

### **SFO gruppen:**

For høsten -24 har SFO fått tilbud om sjakk med Ole Valaker. 800kr/time. SFO trenger også nye sykler. Vi legger det inn i våre budsjetter og skal komme med tilbakemelding på hvor stor sum vi kan bidra med.

Invitert Cathrine Monssen til FAU på nyåret for å planlegge aktiviteter på våren-24.

SFO har fått til en avtale med Ytrebygda Basketballklubb (April-23) Starter fra uke 11. Gratis kurs for alle elevene som ønsker å melde seg på fra 1-4.trinn . Basket høsten -23

SFO har startet med sjakk-kurs.Feb- 23 for 3. og 4. trinn, med 2 grupper (en time på hver).

Jobber med å få til gratis aktivitetstilbud i SFO tiden, har fått til en avtale med Søråshøgda sjakkklubb (jan-23). Informasjonen er sendt ut til alle foreldre på Vigilo.

Gruppens medlemmer i FAU har lurt på oppgavene til SFO gruppen.

- Jobbe med saker som kommer inn fra foreldre relatert til SFO

- Være i dialog med SFO, hva kan vi bidra med? Når basketballtilbudet er ferdig, hvilke andre aktiviteter har vi etter det? Ta initiativ til nye samarbeidspartnere.

- Jobbe for et noe utvidet tilbud til barna som lar seg gjennomføre innenfor de rammene SFO setter. Få inn aktører som ønsker å rekruttere barn til aktivitet, eks dans, musikk, drama, ballspill etc. Forutsetningen er at det skal være gratis tilbud.

Mulig vi kan ha mindre antall personer i SFO gruppen og flere i andre grupper der det trengs.

#### **Gruppens medlemmer 2023/24:**

Martin Mindestrømmen: [mmindestrommen@gmail.com](mailto:mmindestrommen@gmail.com)

Birgitte Eikemo: [birgitte.eikemo@gmail.com](mailto:birgitte.eikemo@gmail.com)

#### **Gruppens medlemmer 2024/2025:**

Anne Tengs Leirvåg: [anle89@hotmail.com](mailto:anle89@hotmail.com)

Liv Kristine Garlid: [Livks@hotmail.com](mailto:Livks@hotmail.com)

Thomas Bøe Svendsen:

## **17.mai gruppen:**

(2024) Fantastisk inntjening, gruppen lager erfaringsrapport til gruppen som skal arrangere 17.mai -25.

(2023)Lager rapporter fra 17.mai og legger inn i dropbox før sommerferien. Gode tilbakemeldinger på arrangementet. FAU sitter igjen med ca 1000kr. Det er leit at ikke inntjeningen var større, og prøver å få til andre anledninger for å skaffe penger til FAU til høsten.

I første omgang prøver vi om foreldre ønsker å støtte FAU direkte via vipps. Planen videre er å skaffe inntekter gjennom foreldrearrangement på skolen.

Frivillig innsamlingsaksjon (vinteren 2023) på FB gav over 25 000,- kr til FAU.

## **Gruppens medlemmer 23/24**

Christine Hope: [christinehope\\_87@hotmail.com](mailto:christinehope_87@hotmail.com)

Helene Minde: [helene.minde@gmail.com](mailto:helene.minde@gmail.com)

Gunn Mette Grimen: [gmgrime@equinor.com](mailto:gmgrime@equinor.com)

May Elin Jacobsen: [mayelin.jacobsen@gmail.com](mailto:mayelin.jacobsen@gmail.com)

## **Gruppens medlemmer 24/25:**

Ketil Djurhus: [ketil@gmail.com](mailto:ketil@gmail.com)

Jan Roger Klakegg: [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

Susanne Flåt Sandsven: [susanne.flaat@hotmail.com](mailto:susanne.flaat@hotmail.com)

Elisabeth S. Bruksjord: [elisabeth.bruksjord@vkst.no](mailto:elisabeth.bruksjord@vkst.no)

## **Trivselsgruppen:**

5.mars- 24. Jobbe med holdningskampanje for god mobilbruk blant elevene?

To forslag fra barnevakten angående foredrag om nettvett til 4.trinn (2023); ene hvor barna og voksne får separerte foredrag, eller at barn og foreldre får samme foredrag. Av økonomiske grunner velger vi det siste alternativet. I tillegg ser vi det som et gode at barnevakten har dialogen med barna under foredraget også kan foreldre høre på. Datoen blir 19.sept kl 18-20.Informasjon kommer på høsten . Bør samarbeide med idrettslaget slik at det blir godt oppmøte. Kan ikke gjøre det obligatorisk for da må ungene få fri fra skolen.

Tilbakemelding fra dagen 19.sept-23. Elevene ble hektet av tidlig.Informasjonen tilpasset mottaker? Måtte koble til rektor sin pc inne i tilsynsrommet. Ting fungerte dårlig. For lang tid for barna å sitte i ro. Ønsker et annet opplegg til neste år. Skal vi ha det for foreldre? Ungdomsforelesere som kommer på skolen? Barna får mobil så tidlig så da må vi komme tidlig på banen.

Skal vi bruke bruke et annet alternativ fra barnevakten høsten/vår -2024/25 som treffer barna bedre?

## **Trivselsgruppen medlemmer 23/24:**

Jan Roger Klakegg [jrklakegg@hotmail.com](mailto:jrklakegg@hotmail.com)

Susanne Flåt Sansveen: [susanne.flaat@hotmail.com](mailto:susanne.flaat@hotmail.com)

Gunn Mette Grimen: [gmgrime@equinor.com](mailto:gmgrime@equinor.com)

## **Trivselgruppen medlemmer 24/25:**

Tine Berger: [tine.utne.berger@gmail.com](mailto:tine.utne.berger@gmail.com)

Christine Holgersen: [bodenmuller@hotmail.com](mailto:bodenmuller@hotmail.com)

